
Saksprotokoll i Kultur- og ressursutvalet - 01.10.2015

Svein Halleraker (H) sette fram slikt forslag til vedtak på vegner av H, Frp og V:

«1. Hordaland fylkeskommune ønskjer ikkje freding av Støleterassen etter Kulturminnelova.

2. Hordaland fylkeskommune  meiner at plan og bygningslova gir gode verkemiddel for å sikre 

andre kulturminneinteresser i området, t.d. ved bruk av omsynssonar. Mykje av Støleterassen er 

allereie freda gjennom Kulturminnelova.

3. Hordaland fylkeskommune  meiner at freding vil føre til innskrenkingar i lokal råderett i høve til i 

dag, og ei unødig auke av byråkrati i samband med saksbehandling.»

Røysting

Halleraker sitt forslag vart vedteke med 6 røyster ( leiar si røyst) mot 6 røyster (A, MDG og Krf).

Fylkesrådmannen sitt forslag pkt. 1 fekk 6 røyster (A, MDG og Krf) mot 6 røyster ( leiar si røyst) og fall.

Fylkesrådmannen sitt forslag pkt. 2 vart samrøystes vedteke.

Fylkesrådmannen sitt forslag pkt. 3 fekk 6 røyster (A, MDG og Krf) mot 6 røyster ( leiar si røyst) og fall.

Innstilling

1. Hordaland fylkeskommune ønskjer ikkje freding av Støleterassen etter Kulturminnelova.

2. Hordaland fylkeskommune  meiner at plan og bygningslova gir gode verkemiddel for å sikre andre 

kulturminneinteresser i området, t.d. ved bruk av omsynssonar. Mykje av Støleterassen er allereie 

freda gjennom Kulturminnelova.

3. Hordaland fylkeskommune  meiner at freding vil føre til innskrenkingar i lokal råderett i høve til i dag, 

og ei unødig auke av byråkrati i samband med saksbehandling.

4. Fylkesutvalet ber om at utarbeiding av forvaltingsplanen vert prioritert.


